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1. Pitanje postavljeno Zavodu zdravstvenog osiguranja Unsko-sanskog kantona – „Koliki je 

broj osoba koje imaju zdravstveno osiguranje u Unsko-sanskom kantonu, po kojem osnovu 

su osigurane? Molim za analitički pregled po općinama Kantona po starosnoj i spolnoj 

strukturi, te po osnovu osiguranja?“  

2. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH i Vladi Unsko-sanskog kantona – „Koliki je broj 

ljekara u Unsko-sanskom kantonu koji istovremeno rade u državnim zdravstvenim 

ustanovama i u privatnoj praksi? Da li vlade (FBiH i USK) planiraju ovu oblast urediti na 

način da ljekari mogu raditi ili u javnoj ustanovi ili u privatnoj praksi, te da li postoji 

mogućnost izjednačavanja rada u javnom i privatnom sektoru na način da pacijenti sami 

odlučuju gdje žele da se liječe?“ 

 
 


